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آخرین اتفاقات ورزشی
3زیر چاپ

ساسان انصاری: 

می خواهیم حداقل 
10 روز اینجا باشیم

 ساسان انصاری، مهاجم باتجربه 
فولاد در نشست خبری گفت که 
آنها امیدوارند که به مراحل بالاتر 
لیگ قهرمانان برسند و اقامت شان 
در قطر طولانی شود. مرحله حذفی 
لیگ قهرمانان آسیا در منطقه غرب 
به صورت متمرکز در دوحه برگزار 
می شود و هرکدام از تیم ها که به 
سه برد برسد، حریف »اوراوا رد« 

ژاپن در فینال خواهد شد.
مهاجم فولاد گفت: »بازی مراحل 
ز  ا که  ر  سیا همان طو آ حذفی 
اسمش مشخص است، خیلی 
حساس و سنگین خواهد بود. ما 
توسط کادر فنی تیم الفیصلی را 
بخوبی آنالیز کرده ایم و می دانیم 
که تیم خوب و باکیفیتی هستند. 
آنها بازیکنان خارجی باکیفیتی 
دارند، اما ما هم فولاد هستیم، 
به همراه یک مربی بین المللی 
به اینجا آمده ایم و ما بازیکنان 
می توانیم از تجربیات او استفاده 
کنیم. با توجه به اینکه ایشان هم 
در دوران بازیگری و هم در دوران 
ملی و باشگاهی  اش سوابق خیلی 
خوبی دارد، می تواند بخوبی این 
را به ما انتقال بدهد.« انصاری 
اضافه کرد: »خیلی خوشحالیم که 
اینجا هستیم و آمده ایم تا حداقل 
ده روز اینجا باشیم و نمی خواهیم 
زود برگردیم؛ این را همه بازیکنان 
درک کرده اند. ما تنها نماینده ایران 
هستیم و مسئولیت سنگینی بر 
عهده ما است و با توجه به این 
مسئولیت، باید در زمین هم تمرکز 
خیلی بالایی داشته باشیم تا خیلی 

خوب از عهده آن بربیاییم.«
 

داور عمانی، قاضی 
فولاد – الفیصلی

کمیته داوران کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، احمد ابوبکر الکاف، داور 
عمانی را به عنوان قاضی مسابقه 
فولاد – الفیصلی در لیگ قهرمانان 
آسیا انتخاب کرد. ابوبکر العمری و 
رشید الغیثی هم کمک های احمد 

الکاف در این بازی خواهند بود.
این داور عمانی برای فوتبال دوستان 
ایرانی بسیار سرشناس است، چرا 
که قضاوت جدال های حساسی از 
تیم ملی، استقلال و پرسپولیس 
را در مسابقات آسیایی برعهده 
داشته و حالا به عنوان قاضی اول 

دیدار فولاد انتخاب شده است.

اشکش، امیدوار به 
صعود فولاد

ابراهیم اشکش، مربی خوزستانی 
که در مقطع کوتاهی در این فصل 
روی نیمکت نفت مسجدسلیمان 
نشست، در آستانه بازی فولاد – 
الفیصلی از نکونام حمایت کرد و 
معتقد است که تخریب این مربی 
تخریب فوتبال کشور است. اشکش 
گفت: »جواد نکونام مربی بادانش و 
موفقی بوده است و نباید فراموش 
کرد حضور در بازی های آسیایی 
افتخاری است که با قهرمانی در جام 
حذفی و صعود از مرحله گروهی 
همراه بوده است.« او ادامه داد: 
»اینکه فولاد در لیگ امسال نتایج 
لازم را نگرفته است، به عوامل زیادی 
بستگی دارد و مطمئناً بعد از بازی های 
آسیایی، فولاد با استفاده از دانش و 
تجربه جواد نکونام، سایر اعضای کادر 
فنی و تیم مدیریتی فولاد، به روند 
مثبت بازخواهد گشت. اکنون زمان 
حمایت و دادن انرژی مثبت به نکونام 
و مجموعه فولاد است و برای نماینده 
استان خوزستان و کشور عزیزمان 

آرزوی موفقیت دارم.«

 zخبر و مصاحبه

فولاد از نظر 
ذهنی، روحی و 

روانی کاملاً آماده 
مسابقات است. 
در این چند روز 
سعی کرده ایم 
تیم را فقط برای 

لیگ قهرمانان 
آسیا آماده کنیم. 

می دانیم چقدر 
این موضوع برای 

ما اهمیت دارد 
و با بازیکنان 
جلسه هایی 

داشته ایم و تمرکز 
ما روی این است 
که برای تیم بزرگ 
فولاد تاریخ سازی 

کنیم

لهــلال در مرحلــه یک هشــتم  ا
ســیا  آ ن  نــا لیــگ قهرما یــی  نها
امشــب بایــد بــا شــباب الاهلــی، 
صدرنشــین لیــگ امــارات روبــه رو 
شــود، ولــی رامــون دیــاز بــا وجــود 
این قرعه ســخت از صعود تیمش 
اطمینــان دارد. تیــم عربســتانی بــه 
تازگــی درمراکــش توانســت نایــب 
قهرمــان جــام جهانــی باشــگاه ها 
ــه قطــر  ــا روحیــه بالایــی ب شــود و ب

ســفر کــرده اســت.
ســرمربی آرژانتینــی الهــلال گفــت: 

»بازی در چنین مســابقاتی دشــوار 
اســت، بخصــوص وقتــی مدافــع 
عنــوان قهرمانــی هســتید. شــباب 
حریــف ســختی خواهــد بــود، ولــی 
نــی باشــگاه ها  مــا از جــام  جها
چیزهــای زیــادی آموختیــم، از نظــر 
تاکتیکــی و تکنیکــی پیشــرفت 
کردیــم و بــرای ایــن بــازی 100 

درصــد آماده ایــم.«
هدایــت شــباب بــه عهــده لئونــاردو 
ژاردیــم پرتغالــی اســت کــه ســال 
2021 بــا الهــلال قهرمــان آســیا 

تیــم شــناخت  یــن  ا ز  ا شــد و 
کاملــی دارد. ایــن موضــوع امــا 
دیــازرا نگــران نمی کنــد و گفــت: 
»مربــی شــباب الاهلــی خــوب 
می دانــد کــه تیمــش را چگونــه 
ســازماندهی کنــد و موقعیــت 
بســازد. بــا ایــن حــال مــا ســبک 
ــم داد.  ــر نخواهی بازی مــان را تغیی
مــا تهاجمــی بــازی خواهیــم کــرد و 
آنهــا را تحــت فشــار می گذاریــم تــا 
بتوانیم دفاع شان را بشکافیم. ما 
بــرای ایــن مســابقات تحــت فشــار 

نیســتیم. مــا تجربــه کافــی داریــم و 
قــدم بــه قــدم پیــش می رویــم تــا بــه 

هدف مــان برســیم.«
ژاردیــم هــم گفــت: »مــا الهــلال 
و کیفیــت آنهــا را می شناســیم، 
ولــی شــباب هــم پــروژه ای دارد و 
بــه ســختی روی آن کار می کنیــم. 
مــا تیــم جوانــی داریــم کــه دو ســه 
بازیکــن باتجربــه آنهــا را هدایــت 
می کننــد. مــا بــرای ایــن بــازی و 
بازی هــای احتمالــی بعــدی بخوبــی 

آمــاده شــده ایم.«

الهلال – شباب؛ دوئل جذاب دیاز و ژاردیم
 zلیگ قهرمانان آسیا

مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا، تورنمنتی 
که از مدت ها قبل فکر نکونام را مشغول کرده 
بود، امشب )ساعت 18:30( برای فولاد شروع 
می شود. تنها نماینده باقی مانده فوتبال ایران 
در مهم ترین تورنمنت قاره امیدوار است که 
بعد از افت هفته های اخیر و سه شکست 
متوالی در لیگ برتر بتواند در این بازی سربلند 
شود و به یک چهارم نهایی صعود کند. این از 
بخت بلند فولاد است که در میان تیم های 
مطرح غرب آسیا باید با الفیصلی بازی کند. این 
تیم عربستانی شباهتی به تیم های پرستاره 
این کشور مثل الهلال یا النصر ندارد و در 
این مسابقات تازه وارد است. مهم تر از همه، 
آنها بعد از پایان مرحله گروهی دوران سختی 

داشته اند و به دسته دوم سقوط کرده اند.
 

اولویت الفیصلی مسابقات 
داخلی است

مارینو اوزونیدیس، سرمربی یونانی 

الفیصلی در نشست خبری بازی با فولاد 
اعتراف کرد که اولویت آنها بازگشت به 
لیگ برتر عربستان است، با این حال آنها 
مقابل فولاد با تمام وجود بازی خواهند 
کرد: »شرایط عجیبی است. سال گذشته 
ما با شایستگی به مرحله حذفی صعود 
کردیم، ولی اوضاع نسبت به آن روزها 
خیلی تغییر کرده است. هدف اول ما 
صعود به لیگ برتر عربستان است، 
ولی ما یک بازی در پیش داریم و با 
تمام وجود بازی خواهیم کرد. من به 
بازیکنان گفته ام که استرس نداشته 
باشند. از آنها می خواهم که از بازی لذت 
ببرند و مطمئنم که بازی خیلی خوبی 

خواهیم دید.«
او بیشتر روی نمایش خوب شاگردانش 
تأکید دارد و شانس زیادی برای صعود 
قائل نیست: »ما انگیزه بالایی برای این 
بازی داریم. یک نمایش خوب فرصتی 
برای بازیکنان ماست تا نشان بدهند 
که شایسته بازی در بالاترین سطح 
هستند. ما قبلاً با فولاد بازی نکرده ایم و 
آنها هم مثل ما انگیزه بالایی دارند. من 

می دانم که بازیکنان و تیم های ایرانی 
چقدر باانگیزه اند، ولی اگر ما در بهترین 
شرایط باشیم، شاید بتوانیم از این بازی 

دستاوردی داشته باشیم.«
 

فولاد بدون مهاجم
نکونام در نشست خبری گفت که تیمش 
برای این بازی آماده است. او یک بار دیگر 
به ناکامی فولاد در جذب یک مهاجم 
جدید اشاره کرد، با این حال فولاد با 
همین بازیکنان هم باید بتواند یک تیم 
دسته دومی فوتبال عربستان را شکست 
بدهد و بهانه ای برای شکست ندارد. 
نکونام گفت: »فولاد از نظر ذهنی، روحی 
و روانی کاملاً آماده مسابقات است. در 
این چند روز سعی کرده ایم تیم را فقط 
برای لیگ قهرمانان آسیا آماده کنیم. 
می دانیم چقدر این موضوع برای ما 
اهمیت دارد و با بازیکنان جلسه هایی 
داشته ایم و تمرکز ما روی این است که 
برای تیم بزرگ فولاد تاریخ سازی کنیم. 
امیدوارم یک بازی خوب همراه با نتیجه 
برای ما باشد.« سرمربی فولاد اضافه کرد: 

»از تیم الفیصلی شناخت کافی داریم. با 
وجود اینکه به یک لیگ پایین تر رفته اند 
اما کیفیت خوبی دارند. بازی های آنها را 
که دیده ایم بازیکنان تأثیرگذاری دارند. 
لیگ عربستان هم با توجه به بازیکنان 
خارجی که در آن بازی می کنند، لیگ قوی 
و قدرتمندی است. قطعاً بازی برای هر دو 
تیم سخت خواهد بود.« مشکل بزرگ 
فولاد در خط حمله است. مجید علیاری 
و علی قربانی، دو مهاجم نوکی که قرار بود 
جانشین شیمبا باشند، مصدوم شدند و 
مدت ها از ترکیب تیم دور خواهند بود. 

تلاش باشگاه برای جذب یک مهاجم 
اسپانیایی که برای لیگ قهرمانان به تیم 
اضافه شود، ناکام ماند و در حال حاضر 
ساسان انصاری تنها گزینه بازی در نوک 
حمله است. آمار هم مشکلات فولاد 
در خط حمله را نشان می دهد و آنها در 
سه بازی قبلی مقابل تراکتور، سپاهان و 
مس رفسنجان حتی یک گل هم نزدند.

نکونام در تأیید مشکلات خط حمله 
فولاد گفت: »متأسفانه دو تا از بهترین 
بازیکنان تیم مان را در لیگ از دست 

دادیم و نتوانستیم بازیکنی جایگزین 
کنیم، به همین دلیل مجبور شدیم از 
بازیکنی که پست تخصصی اش فوروارد 
نیست استفاده کنیم اما مشکلی نیست 
و تلاش خواهیم کرد تا بهترین عملکرد 
را داشته باشیم. قطعاً داشتن فوروارد 
بیشتر به ما کمک می کرد ولی وقتی 
کمبود داریم، کنار می آییم. الان شرایط 
خوبی داریم و به بردن این بازی امیدوار 

هستیم.« 
فولاد در مرحله گروهی 5 گل زده داشت 
که شیمبا )دو گل(، پاتوسی، کولیبالی )به 
علاوه گل به خودی نوراللهی( گلزنان این 
تیم بودند، ولی هر سه بازیکن خارجی از 
این تیم جدا شده اند. بدون وجود مهاجم 
نوک، امید نکونام برای گلزنی در بازی 
امشب به ساسان انصاری، روبرتو تورس 
و احسان پهلوان است که احتمالاً سه 
مهاجم این تیم خواهند بود. همچنین 
هافبک هایی مثل واسعی و کوشکی و 
بازیکن باتجربه ای مثل دژاگه که در خط 
میانی به تناوب بازی می کنند، می توانند 

گره گشا شوند.

فولاد – الفیصلی؛ بهترین قرعه ممکن برای تیم نکونام

حریف برای خانه رفتن عجله دارد
 zگزارش

مسعود شجاعی:

مربی ایرانی در این برهه بهتر است

کاپیتــان ســابق تیــم ملــی در مصاحبه ای در مــورد اینکه چرا بــه گزینه های 
داخلــی بــرای انتخاب ســرمربی برای تیم ملی، اعتقــاد دارد گفت: »درمورد 
انتخــاب مربــی مــن صرفاً نگفتم مربی ایرانی بهتر اســت  بلکــه گفتم مربی 
ایرانــی هــم در ایــن برهه خوب اســت. به این دلیل کــه اکنون زمان کوتاهی 
اســت تــا مربــی خارجــی تــا قبل از جــام ملت ها نســبت بــه بازیکنــان و تیم 

شــناخت پیدا کند.«

احمد نوراللهی

آماده تقابل با نایب قهرمان جهان

تیم فوتبال شباب الاهلی که احمد نوراللهی عضوش است، در مرحله حذفی 
لیگ قهرمانان آسیا، امشب در ورزشگاه الجنوب دوحه به مصاف قهرمان 
آسیا یعنی الهلال عربستان می رود. لیست ۲۴ نفره این تیم با نظر لئوناردو 
ژاردیم اعلام شد و احمد نوراللهی شماره هفت شباب الاهلی نیز در این 
لیست حضور دارد. هواداران فوتبال در ایران منتظر درخشش او در این 

مرحله از لیگ قهرمانان آسیا مقابل الهلال عربستان هستند.

یورگن کلوپ:

نیوکاسل به کاریوس اعتماد کند

بــا اخــراج پــوپ در بــازی با لیورپــول و همچنین این موضوع کــه دوبراوکا در 
زمان حضورش در منچستریونایتد در لیگ کاپ به میدان رفت و نمی تواند 
بــا پیراهــن تیــم دیگــری در این رقابت حضور داشــته باشــد انتظــار می رود 
گلر ســوم نیوکاســل یعنی لوریس کاریوس در این بازی برای آنها به میدان 
بــرود. کلــوپ در این مورد به نیوکاســلی ها گفت: »مــن فکر می کنم که آنها 
کامــلاً می تواننــد بــه او اعتمــاد کنند. این یک فرصت خوب برای او اســت.«


